《单词百科:consciences是什么意思?consciences怎么发音?consciences的解释和用法》

英语单词consciences是什么意思?consciences怎么读?consciences怎么发音?美加网为您整理了consciences的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



consciences怎么读

consciences的读音:[k n nsiz]

consciences的意思

1、n.良心(conscience的名词复数);内疚;愧疚;凭良心;

consciences的相关词组

1、have a clear conscience 问心无愧;

- 2、in all conscience 当然,一定,的确:
- 3、on one's conscience 令人感到内疚,受到良心谴责:
- 4、prisoner of conscience 政治犯;
- 5、prisoners of conscience 政治犯(prisoner of conscience的名词复数);
- 6、case of conscience 有关良心的问题,良心问题;
- 7、social conscience 社会良知,社会责任感;

consciences的双语例句

1. These embroideries permitted Annabel and Midge to play their game in the luxury of peaceful consciences.

j922.com 这样加以润饰,就使安娜博尔和米吉在做这个游戏时心安理得,毫无内疚

2. Guilty consciences make men cowards.

违背良心者胆怯.

3. We have followed the dictates of our consciences and have done our duty.

我们遵从了自己的良知,尽到了自己的义务。

4. Do animals have consciences? Where does the idea of God come from?

动物有道德感 吗?上帝的观念从哪里起源?

5. Such teachings come through hypocritical liars, whose consciences have been seared as with a hot iron.

2这是因为说谎之人的假冒.这等人的良心, 如同被热铁烙惯了一般.

6. Do not seek to bind other consciences, and do not permit others to bind yours.

不要试图约束别人的良心, 也不让别人来约束自己的.

7. They took for guides the Bible and their own consciences.

这些人以圣经和自己的良心作指针.

8. Such teachings come through hypocritical liars, whose consciences have been seared as a hot iron.

这是因为说谎之人的假冒.这等人的良心,如同被热铁烙惯了一般.

9. They searched their little consciences in public, breasts were beaten.

他们当着众人之面搜索自己已近乎泯灭的所谓的的良心,做出一副痛心疾首的样子.

10. We should examine our consciences about all of our dealings with China.

我们应扪心自问跟中国的一切来往.

11. There are others, who soothe their consciences with small acts of kindness.

有些人用他们善意的小事安抚他们的良心.

- 12. Most were sympathetic once we pricked their consciences.
- 一旦我们使他们良心发现,大多数人还是有同情心的。
- 13. So when they eat such food, it bothers them and hurts their consciences.

所以当他们吃这些食物的时候,这些食物就会烦扰他们,伤害他们幼弱的良心.

以上是美加网为您整理<mark>的conscience</mark>s怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。 查看更多关于consciences的用法、consciences的释义、consciences的相关详情请点击 : <u>https://dict.tjqzz.com/consciences</u>